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Motion till Flytis' årsstämma 2024

Slutredovisning av försäljningen av gruppboendet

Vi är flera medlemmar som önskar en slutredovisning av försäljningen av gruppboendet i 
149an, bottenvåningen.

* Hur mycket betalade Stockholms stad i hyra för lägenheten?

* När betalade Stockholms stad den sista hyran?

* Hur lång tid var lägenheten i föreningens ägo utan att generera några hyresintäkter?

* När hade föreningen fått in hela betalningen för lägenheten?

* Hur mycket fick föreningen för lägenheten?

* Har föreningen haft några kostnader i samband med försäljningen, utöver det extra 
styrelsearvodet på 100 000 kr?

* Sammantaget: Hur mycket inbringade affären netto?

Jag föreslår att stämman instämmer i mina krav på klarhet.
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